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Møtedeltakere: 

 

Navn  Organisasjon Tilstede Forfall Kopi 

Edmund Broholm TRFK x   

Martin Wikstrøm TRFK x   

Olaf Rovik TRFK  x   

Robert Forsnes  KN Entreprenør  x   

Tale Broholm KN Entreprenør  x   

Ann-Magritt Glørstad  Frøya Kommune x   

Aleksander Søreng  Frøya Kommune  X   

 
 

Punkt Beskrivelse Ansvar/frist 

1.  Informasjon 
PowerPoint, blir lagt ut på Frøya sine hjemmesider.  

 
Prosjektadministrasjonen fra TRFK ønsket velkommen og 
presenterte vedlagt presentasjon. Vi orienterte om status i 
prosjektet.  
 

Nå som vi har begynt på prosjektet kan vi begynne og tilpasse 

kart mot terrenget.  
 
Trafikken vil bli hemmet, men vi vil etterstrebe og gi ut 
informasjon i god tid.  
 
Entreprenør har startet med sprengningsarbeider, og det vil 
foregå farlig arbeid i tett bebygdstrøk en stund.  

 

 

Folkemøte Fv.714 GS Dyrvik-Hellesvik 
 

Sted: Kommunestyresalen, Frøya Rådhus.  

Møteleder: Edmund Broholm 

Vedlegg: Presentasjon fra Folkemøte.  

Referat     

    

Dato: 06.02.2024  Saksbehandler: Edmund Broholm 
Tid:  kl.17:00 – kl.18:00  Vår dato: 06.02.2024 
Referent: Martin Wikstrøm   Vår referanse: 202319567 
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Entreprenør har startet på arbeidet ved Madsvågen og Nesset, 
og vil arbeide seg imot midten mellom disse strekningene.  
 

2.  Entreprenør har gitt utdypende informasjon som gjelder manglende 
gatelys, på Frøya kommune sine hjemmesider.  
 

Det er snakk om å bevare mest mulig lys, og eventuelt opprette 
midlertidig belysning ved MC-huset.  
 

 

3.  KN Entreprenør presenterer framtidig produksjon.  
- Utskiftning av Madsvågen bru er planlagt til april. Det 

mangler fortsatt godkjenning fra stasforvalteren.  

- Trafikkavvikling er planlagt gjennomført via en intrimsveg 

ved Madsvågen. Det vil i denne perioden bli lysregulering og 
et kjørefelt åpent.  

- Entreprenøren skal etablere trassen for gangfelt i første 
fase, og i andre fase vil infrastrukturen blir etablert dette for 
å ha bedre arbeidsrom.  

- Det vil bli flere områder med lysreguleringer på strekningen.  

- Det vil bli etablert noe midlertidig belysning, men vi kan 
ikke love dagens belysning på strekningen.  
 

- Det vil bli avholdt møte med skolene i etterkant. 

 

4.  Spørsmål: 
- Det ble stilt noen spørsmål etter presentasjonen, men alle 

spørsmålene ble svart ut på møte.  

 

 
 
 


